
Saksprotokoll i fylkestrafikksikringsutvalet i Hordaland - 17.04.2018  
 
Stein Inge Ryssdal, fl H/V, gjorde framlegg om å endre ordet «ønskjer» med ordet «vedtek» i forslag til 
vedtak, og at det vert gjort som ei redaksjonell endring. Fylkestrafikksikringsutvalet slutta seg til dette. 
 
Røysting 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Fylkestrafikksikringsutvalet vedtek å inngå intensjonsavtale med Kvam herad om å verte trafikksikker 
kommune. 
 


